
Jacek CUDNY

MOCE
Niosę, taszczę siedem (!) skrzynek.

Ze sto kilo (!) witaminek.

Dzięki nim mam chyba moce,

bo nie stękam, się nie pocę

i wciąż dźwigam tak ... owoce.


